

ÆRIAL wages a war within heart and soul. From light to dark, from messy to fragile, from noise to silence.

The music comes from the deep oceans of the individuals, crafted with care and companionship and created by five people acting as one.

Either played in their rehearsal space or amidst the craziness of a live environment, they expose their work with utter dedication.

ÆRIAL is a group of five people who met at the right place at the right time. Since 2014 they have been exploring the vast musical opportunities out there, creating the mantra of music you listen to on your headphones at night.

Their first EP is coming this summer.

Music is supposed to be the expression of life seen/felt/lived by the artist.

This is our version, join us.

//

ÆRIAL. Von hell zu dunkel, vom Chaos zur Zerbrechlichkeit, vom Lärm zur Stille.

Die Musik entspringt den Untiefen der Meere der Individuen, erschaffen mit Behutsamkeit und Verbundenheit, kreiert von 5 Menschen als Einheit.

Ob in der Geborgenheit des Privaten, oder im Wahn einer Live-Athmosphäre, sie geben ihre Arbeit mit volliger Hingabe Preis.

ÆRIAL sind 5 Menschen, die sich am rechten Ort zur rechten Zeit getroffen haben. Seit 2014 erkunden sie gemeinsam die musikalischen Weiten, um das akustisches Mantra zu kreieren, das einen Nachts auf den Kopfhörern begleitet.

Ihre Debüt-EP wird diesen Sommer erscheinen.

Musik drückt aus, wie ein Künstler das Leben sieht/fühlt/lebt.

So fühlen wir.